
 

    

 

 

Amstelveen 13 juni 2020 

Schriftelijke vragen conform art. 36 van het Reglement van Orde voor vergaderingen en 

andere werkzaamheden van de raad gemeente Amstelveen 

Stand van zaken Corona in verpleeghuizen en instellingen 

Aanleiding 

De SP heeft uit meerdere bronnen vernomen dat er een tweede Corona uitbraak is in het 
Huis aan de Poel.  

De SP heeft meerdere keren er bij de wethouder op aangedrongen om openheid van zaken 
te geven met betrekking tot het aantal corona slachtoffers en het aantal corona 
geïnfecteerde bewoners en medewerkers in de Amstelveense verpleeghuizen en instellingen. 
De beantwoording van onze, tot nu toe informeel en mondelinge, vragen is op zijn zachtst 
gezegd onbevredigend te noemen. De SP vindt dat zich verschuilen achter RIVM richtlijnen 
niet de juiste opstelling is van een college dat zegt graag pro-actief te willen werken. Op 13 
juni waren er ruim 63 geteste Coronapatiënten in onze gemeente. Dit is een hoger aantal 
per 100.000 inwoners dan in de ons omringende gemeenten. Iets waar de SP zich zorgen 
over maakt. In de grafiek zien we begin juni ook een stijging van het aantal Corona gevallen.  

Omdat de SP van mening is dat er openlijk gecommuniceerd moet worden over Corona 
brandhaarden stellen wij het college de volgende vragen. 

1) Is het college bekend met de tweede Corona uitbraak aan het Huis aan de Poel? Zo 
ja, welke actie heeft het college hierop ondernomen? Zo niet, waarom niet? 

2) Is het college voornemens om de oorzaak van deze tweede uitbraak te onderzoeken 
en te delen met de raad? Zo niet, waarom niet?  

3) Is deze tweede uitbraak in het Huis aan de Poel de oorzaak van het gestegen aantal 
Corona gevallen begin juni?  

4) Zijn er nog meer instellingen waar nu al een tweede uitbraak is?  
5) Welke maatregelen heeft het college, naast de te volgen richtlijnen van het RIVM, op 

lokaal niveau getroffen om het Corona virus te bestrijden? 
6) Beschikt het college over de aantallen slachtoffers en door Corona geïnfecteerden in 

de verpleeghuizen en instellingen? Zo ja, waarom worden deze niet verstrekt aan de 
raad? Zo niet, waarom niet? 

7) Overledenen en geïnfecteerden zijn aanvankelijk niet getest op Corona. Per wanneer 
is men daarmee gestart?  

8) Zijn alle werknemers van verpleeghuizen en instellingen inmiddels getest bij de GGD? 
Zo niet, waarom niet? 

http://www.sp.nl/


9) Zij alle werknemers van verpleeghuizen en instellingen inmiddels voorzien van 
beschermende kleding en mondkapjes? Zo niet waarom niet?   

10) Wat is de strategie van het college om een tweede uitbraak in de andere 
verpleeghuizen en instellingen te voorkomen? Welke afspraken zijn hieromtrent met 
genoemde instellingen gemaakt? 

11) Welke middelen gaat het college hierbij inzetten? 

Vriendelijke groet, 

 

Marina Casadei 
Namens de SP-fractie. 

 


